



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
14 OKTOBER 2010

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	KRISTINA BERNDTSSON
VICE ORDFÖRANDE	LARS LUNDBERG
SEKRETERARE	SIMON SIGURDHSSON
LEDAMOT	MARCUS JOHANSSON
ORDFÖRANDE DP	MARCUS BIRGERSSON
ORDFÖRANDE F6	JONAS LANDBERG
ORDFÖRANDE FNOLLK	LOUISE KEMPE
ORDFÖRANDE SNF	HELENA JAKOBSSON LARSSON
ORDFÖRANDE FOC	JONAS FLYGARE
ORDFÖRANDE FARM	KARIN SKOGLUND KEIDING

§1 Mötets öppnande

Kristina öppnar mötet.

§2 Val av justerare

Louise Kempe väljs till justerare.

§3 Rundabordet

- **Kärnstyret:** Kraz var på KU-möte. De pratade om stämpeln, som vi inte kan använda längre. Vi får inte stämpla blanketter. De löses nu genom att de ska skicka mail till oss och fråga om vi tycker att de får ta examen. Vi kan inte plocka in städskulder. De undrar hur vi förhåller oss till kåren, och tvärtom, men Kraz vet inte vad de menade. MRust och MSex har blivit avstängda från sina rum eftersom de hade alkohol på rummen. Lime undrar om vi kan få rummen. GagsueK hade tydligen avsynat dåligt också, vilket gjort en del sexmästerier känt sig illa behandlade. De var lite kritiska mot Kraz när hon berättade att NollK fått 10 000kr till aspningen. Men vi har ju mer pengar. De pratade lite om högskolans attityd gentemot studentlivet också.

Marcus har mailat Jenny om maillistor till masterstudenterna.

- **FARM:** har fått sitt andra företag till F-dagen. De har lite problem med salsbokningen, men det kommer nog bli bra ändå. De la in en annons i Finform också.
- **NollK:** pratar fortfarande aspning. Det blir nog lite samarr med andra sektioner. På MoS-mötet utvärderades det lite.



- **DP:** har planerat DuP, haft DuP, planerat ny DuP, bjudit in Bernhard, och diskuterat insyning.
- **Foc:** har lagat lite flipper, städat rummet, inte så mycket mer.
- **SNF:** planerar cocktailparty. De har pratat med lite folk om PA-posten. Jana tänker söka. Cocktailpartyt kommer nog handla om studenträttigheter, och de ska bjuda in ordförande och vice i UO (kåren).
- **F6:** Eeeh... de hade lunchmöte igår. I kostym. De planerade cyckel.

§4 Ev. flytt av tentavecka lp2

Kraz har fått ett väldigt vidarebefodrat mail med förslag om lösning på CSN-problemet. Det stod en liten parantes i slutet om att flytta tentaperioden till efter jul. Vi har inte hört om detta innan, så vi kan inte ha någon åsikt än. Det borde vi göra.

Det är troligtvis CSN fel även det här; eller snarare lagstiftningen. CSN tycker också att det är dumt att lagen ser ut som den gör. Marcus tycker i alla fall att det är en "såhär" dålig idé. Mäsk håller med. Kraz tycker att man får längre läsperioder, men vi andra tycker att man inte kan vara ledig under julen då. Dessutom blir det svårt med omtentaveckan.

Jesus tycker att vi kan börja tidigare istället, och får medhåll. Styret kan dessutom höra sig för bland studenterna och se var opinionen ligger.

Beslut: Styret tar reda på vad studenterna tycker i frågan.

§5 Bernhard

"Bernhard står det där" säger Kraz. Marcus tycker att vi ska göra något för Bernhard. Vi kanske ska förvarna honom; det kommer bli väldigt fullt i GD annars. Någon har ju satt upp lappar. Vi borde ge honom en blomma. Vem fixar? Lars, Marcus och Helena.

Beslut: Lars, Marcus och Helena fixar något fint åt Bernhard.

§6 Städning i skyddsrummet

Det behöver städas igen, inte under eget ansvar. Styret och tre-fyra per förening ska vara där. Måndag 25 oktober är datumet som gäller. Var där eller var jävligt dålig.

Beslut: Städning av skyddsrummet 25 oktober, 17:00. Obligatoriskt för alla som har utrymme i skyddsrummet.

Kraz konstaterar att om vi blivit av med skyddsrummet skulle våra möten kortas ner ordentligt.

§7 Prövoperioden

Mäsk har ett par frågor.

- **Vem sätter upp lappar?** Det gör Styret/Skåning.
- **Hur mycket regler?** Det är bara alkoholbiten, flipprarna och annat påverkas inte. Man får transportera saker också.



- **Om folk dricker?** Om folk dricker så säger man till, fortsätter de så tar man lämpligtvis upp det dagen efter (gärna med Styret).
- **Påverkas GU?** Nej.

Vi har för övrigt folk som står bakom oss om vi får problem med GU. Om vi får det insynat så måste vi ha ett kontrakt med GU också.

§8 Bôs i rummet

Marcus tycker att det ligger en massa bôs i rummet. De som inte har föreningsrum och ändå kommer in i Styretrummet får ställa sitt skit i sin hylla. Får det inte plats där får man städa ur sin hylla.

§9 Nytt matschema

Någon tycker att matschemat är dåligt. Skåning påpekar att han inte ville göra ett matschema, men fick göra det ändå. Han påpekar även att om någon vill ha ett nytt matschema får göra det själv. Lars tar på sig att göra ett nytt.

§10 Övriga frågor

- **Mail:** Mäsk vill skicka mail på de stora listorna. De vill fixa en Google-kalender med städtider. Han får maila oss så mailar vi.
- **Skvaller:** Pördey har sabbat sin bokföring, och städerskorna har fått löneförhöjning. De plockar ju ner affischer från väggarna. Vems fel? Huset eller städarna? Rätt person att prata med är nog städchefen, tror Lars.
Nästa gång kanske man kan fråga innan, så att de låter lapparna sitta uppe i en vecka eller två.
Lars har en dejt med en värmemotor. (Han ska göra "T4" helt ensam med handledaren.)

§11 Nästa möte

Nästa möte blir 28 oktober 2010.

§12 Mötets avslutande

Mötet avslutades av Kristina 12:53.

Kristina Berndtsson
Ordförande

Simon Sigurdhsson
Sekreterare



Fysikteknologsektionen

Styret

Möte 2010/11:STYR-11
Styremötesprotokoll 14 oktober 2010
Fysikteknologsektionen, Chalmers

Louise Kempe
Justerare